
Verslag inloopavond ‘ontwikkeling voormalig ACM terrein Friesestraatweg’ 
 
Datum:   woensdag 23 mei 2018 
Tijd:   19.00 - 21.00 uur 
Locatie:  Stadskerk, Friesestraatweg 221, Groningen 
Aanwezig:  

(Geveke Bouw & Ontwikkeling), 
(Van Ringen Architecten),  

 (Gemeente Groningen), 
(Legters & Partners) 

Aantal bezoekers: ca. 100  
 
Doelstelling en opzet inloopavond 
De doelstelling van de inloopavond was om omwonenden / belanghebbenden inzicht te 
bieden in de (aangepaste) plannen voor de voorgenomen ontwikkelingen op het voormalige 
ACM terrein aan de Friesestraatweg. Tevens konden omwonenden / belanghebbenden 
reageren op de plannen. Er is bewust gekozen voor een inloopavond omdat dit 
laagdrempeliger is dan een plenaire presentatie. Ook kan op deze manier in de regel beter 
met mensen gecommuniceerd worden. Aan alle bezoekers zijn reactieformulieren 
uitgedeeld. Hierop konden de bezoekers hun reactie kwijt. 
 
Het plan is gepresenteerd in de vorm van posters met impressies, programma, 
planaanpassingen en de zonnestudie. In totaal waren er drie stands waar dezelfde posters 
getoond werden. Bij de stands stonden medewerkers van Geveke Bouw & Ontwikkeling en 
Van Ringen Architecten om e.e.a. toe te lichten. Ook werd er op een beeldscherm een 3D 
film van het project afgespeld. De gemeente Groningen was tevens van de partij om 
informatie te kunnen geven over de procedure.  
 
Verloop 
In tegenstelling tot de eerdere inloopavond in 2016 verliep deze inloopavond geruisloos. 
Bezoekers kwamen gedurende de avond mooi gelijkmatig binnen en werden verwelkomd 
door twee ‘gastvrouwen’. Door de ruime opzet en de drie gelijke stands kon iedereen goed 
de informatie tot zich nemen. Medewerkers van Geveke Bouw & Ontwikkeling en Van 
Ringen Architecten gaven nog nadere tekst en uitleg en beantwoorden vragen.   
 
Reacties 
Vanuit de input uit de gesprekken die de medewerkers met de bezoekers hebben gehad en 
de reacties op de reactieformulieren is een korte samenvatting gemaakt. 
 
De reacties op de plannen waren over het algemeen positief. De meeste bezoekers waren 
enthousiast over het ontwerp en het diverse programma. Ook waren er zorgpunten bij de 
bezoekers. Vanuit de reactieformulieren is een top-5 gemaakt van meest voorkomende 
reacties op de plannen: 
 

1. Mooi plan 
2. Zorgen t.a.v. verkeersveiligheid (met name t.p.v. fietsbrug) 
3. Toren nog steeds te hoog 
4. Zorgen t.a.v. parkeerdruk in omgeving 
5. Suggestie om groen aan / naast het plan toe te voegen 

 
De meeste bezoekers waren direct omwonenden, voornamelijk uit de Perseusstraat 
(Marquant toren) en de Voermanstraat/Voermanhaven. Ook omwonenden van de andere 
kant van het spoor waren aanwezig, voornamelijk uit de Van Goghstraat en de 
Friesestraatweg.  




